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Zápisnica 

z rokovania Obecného zastupiteľstva v Likavke 

dňa 20.06.2023 
 

Starosta obce                                         Ing. Marián Javorka 

Hlavný kontrolór obce                          Mgr. Janka Pavlíková  

 

Prítomní poslanci OZ: PaedDr. Renáta Mudičková, Jozef Nemček, Adrián Solár, Patrik 

Strnátka, Ing. Michal Švento, Mgr. Roman Vrabko 

Ospravedlnení: MVDr. Vladimír Hatala, Daniel Krížo, Igor Marton, Mgr. Janka Pavlíková 

Prizvaná: Mgr. Mária Šlašťanová – ref. OcÚ 

Ostatní prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Návrh programu rokovania: 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva, schválenie programu zasadnutia 

obecného zastupiteľstva, voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa a overovateľov 

zápisnice 

2. Informácia o plnení uznesení obecného zastupiteľstva 

3. Prevod obecného majetku 

4. Žiadosť o zriadenie vecného bremena na pozemku vo vlastníctve obce 

5. Správa komisie na ochranu verejného záujmu 

6. Návrh - Záverečný účet Obce Likavka za rok 2022 

7. Zmena rozpočtu Obce Likavka na rok 2023 

8. Správa hlavného kontrolóra o výsledkoch kontroly za obdobie od 01.04.2023 do 

01.06.2023 

9. Návrh Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2023 

10. Informácie starostu obce 

11. Interpelácie poslancov 

12. Rôzne 

13. Záver 

   

K bodu č. 1: Rokovanie OZ otvoril a viedol starosta obce Ing. Marián Javorka. Privítal 

prítomných a konštatoval, že rokovanie OZ v 9. volebnom období bolo zvolané v zmysle § 13 

odst. 4/ písm. a) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien 

a doplnkov a je uznášania schopné, nakoľko je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov.  

Starosta obce dal hlasovať o predloženom návrhu programu rokovania obecného zastupiteľstva. 

Hlasovanie: 6-0-0. Starosta obce vyzval poslancov na predloženie doplňujúceho alebo 

pozmeňujúceho návrhu k programu rokovaniu obecného zastupiteľstva. Poslanci nepredložili 

žiadne návrhy.  Starosta obce navrhol vypustiť bod č. 5 – Správa komisie na ochranu verejného 

záujmu, nakoľko uvedená komisia nemohla zasadnúť z dôvodu neprítomnosti jedného člena. 

Starosta obce navrhol tento bod programu presunúť do nasledujúceho rokovania OZ a ostatné 

body chronologicky prečíslovať. Starosta obce dal o predloženom návrhu hlasovať. 

Hlasovanie: 6-0-0. 

Starosta obce navrhol Ing. Michala Šventa za predsedu návrhovej komisie, p. Patrika Strnátku 

a Mgr. Romana Vrabka za členov návrhovej komisie. Starosta obce otvoril diskusiu 

k predloženému návrhu. Bez diskusie. Starosta dal hlasovať o predloženom návrhu. 

Hlasovanie: 6-0-0.  
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Starosta obce určil za zapisovateľku Mgr. Máriu Slašťanovú – ref. OcÚ. Za overovateľov 

zápisnice určil poslancov p. Adriána Solára a p. Jozefa Nemčeka. 

Návrh uznesenia predložil Ing. Michal Švento. 

Uznesenie č. 68/2023 – 9 

Obecné zastupiteľstvo Obce Likavka 

a) schvaľuje 

program rokovania Obecného zastupiteľstva v Likavke; 

Hlasovanie: 6-0-0 (za: PaedDr. Renáta Mudičková, p. Jozef Nemček, p. Adrián Solár, p. Patrik 

Strnátka, Ing. Michal Švento, Mgr. Roman Vrabko) 

b) volí 

Ing. Michala Šventa za predsedu návrhovej komisie,  

Mgr. Romana Vrabka a p. Patrika Strnátku za členov návrhovej komisie; 

Hlasovanie: 6-0-0 (za: PaedDr. Renáta Mudičková, p. Jozef Nemček, p. Adrián Solár, p. Patrik 

Strnátka, Ing. Michal Švento, Mgr. Roman Vrabko) 

c) berie na vedomie 

určenie zapisovateľky Mgr. Márie Slašťanovej 

a overovateľov zápisnice p. Adriána Solára a p. Jozefa Nemčeka  

Hlasovanie: 6-0-0 (za: PaedDr. Renáta Mudičková, p. Jozef Nemček, p. Adrián Solár, p. Patrik 

Strnátka, Ing. Michal Švento, Mgr. Roman Vrabko) 

 

K bodu č. 2: Informácia o plnení uznesení obecného zastupiteľstva 

O plnení uznesení obecného zastupiteľstva informoval prítomných miesto hlavnej kontrolórky 

starosta obce, ktorý uviedol, že v ôsmom volebnom období bolo celkom prijatých 403 uznesení 

obecného zastupiteľstva a od začiatku nového volebného obdobia doposiaľ bolo prijatých 67 

uznesení obecného zastupiteľstva. Uznesenia, z ktorých vyplývajú úlohy:   

Uznesenie č. 291/2021-8  – uvedeným uznesením obecné zastupiteľstvo schválilo zmenu Zásad 

hospodárenia a nakladania s majetkom obce Likavka. V zmysle uvedeného uznesenia lehota na 

vykonanie zmien v nájomných zmluvách bola do 01.01.2022. Kontrolou bolo zistené, že 

dodatky k nájomným zmluvám boli vypracované a zverejnené okrem dvoch nájomcov, ktorí 

majú v nájme priestory v budove bývalej reštaurácie.  Starosta obce doplnil, že pri uvedených 

dvoch nájomcoch je problém s vyúčtovaním energií, ale do konca týždňa sa ho pokúsi vyriešiť. 

Uznesenie č. 379/2022-8  – uvedeným uznesením obecné zastupiteľstvo žiada Obecný úrad 

v Likavke, aby všetky zápisnice z komisií pri OZ v Likavke boli zverejnené na webovej stránke 

Obce Likavka. Uvedené uznesenie bolo zmenené uznesením č. 381/2022-8 bod b) na znenie: 

Obecné zastupiteľstvo Obce Likavka žiada, aby všetky zápisnice z komisií pri OZ od začiatku 

volebného obdobia v roku 2018 boli zverejnené na webovej stránke obce Likavka do 15 

pracovných dní od prijatia tohto uznesenia a následné zápisnice do 15 pracovných dní od dňa 

konania zasadnutí jednotlivých pracovných komisií. V čase vyhodnotenia plnenia tohto 

uznesenia neboli tieto zápisnice zverejnené na webovom sídle obce. Starosta obce doplnil, že  

ku dnešnému dňu sú už zápisnice zverejnené okrem štyroch, ktoré ešte neboli dodané 

v písomnej podobe. Týmto zároveň vyzval predsedov komisií, aby zápisnice zo zasadaní 

doručovali na obecný úrad v dostatočnom čase, aby mohli byť následne do 15 dní zverejnené. 
Uznesenie č. 27/2022-9  bod b) – uvedeným uznesením obecné zastupiteľstvo žiada starostu 

obce, aby zabezpečil architektonickú štúdiu na stav po odstránení kinosedačiek. Úloha sa 

neplní. Starosta obce doplnil, že by bolo vhodné, aby k tejto problematike zasadla aj komisia. 

Uznesenie č. 39/2023-9, 40/2023-9, 41/2023-9, 42/2023-9, 43/2023-9, 44/2023-9, 45/2023-9 – 

uvedenými uzneseniami obecné zastupiteľstvo schválilo poskytnutie dotácií z rozpočtu obce 

jednotlivým žiadateľom. Zmluvy o poskytnutí dotácie z rozpočtu obce doposiaľ neboli 

spracované, podpísané a zverejnené, okrem občianskeho združenia Obecný športový klub 

Likavka, s ktorým bola uzavretá zmluva dňa 13.3.2023 a zverejnená 14.3.2023. Starosta obce 

doplnil, že k dnešnému dňu sú už takmer všetky zmluvy zverejnené. 
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Uznesenie č. 53/2023-9 bod b) – uvedeným uznesením obecné zastupiteľstvo poverilo 

hlavného kontrolóra Obce Likavka výkonom kontroly na preverenie súladu riešenie sporu 

Dubovec verzus Obec Likavka, či nedošlo k porušeniu Zásad hospodárenia a nakladania 

s majetkom obce Likavka a príslušných zákonov. Hlavný kontrolór obce Likavka vykonal 

v zmysle uznesenia kontrolu, ktorú ukončil Správou z kontroly č. 4/2023, ktorú následne zaslal 

na preskúmanie postupu orgánu verejnej správy a to Okresnej prokuratúre Ružomberok. Dňa 

29.5.2023 bolo doručené na Obecný úrad v Likavke z Okresnej prokuratúry Ružomberok 

potvrdenie prijatia podnetu. Starosta obce doplnil, že na základe výzvy poslal na adresu 

Okresnej prokuratúry Ružomberok požadované dokumenty, ktoré prokuratúra momentálne 

spracúva. 

Uznesenie č. 54/2023-9 bod c) – uvedeným uznesením obecné zastupiteľstvo schválilo 

prenájom prebytočného majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa na základe 

ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov, žiadateľovi: JUDr. Lukášovi Babicovi, Hroznová 11, 902 01 Pezinok, a to: časť 

pozemku vo vlastníctve obce o výmere 10 m2, ktorý je súčasťou parcely EKN č. 6000/3 

o výmere 409 m2, ostatná plocha, katastrálne územie Likavka, zapísanej na LV č. 3259 

vedenom Okresným úradom Ružomberok, katastrálnym odborom, na dobu 5 rokov, za cenu 

nájmu: 10,-€/m2/rok, určenú podľa prílohy č. 9 Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom 

Obce Likavka, od účinnosti Zmluvy o nájme časti pozemku medzi obcou Likava a JUDr. 

Lukášom Babicom. Zmluva o prenájme v čase vyhodnotenia tohto uznesenia nebola podpísaná 

ani zverejnená. Starosta obce doplnil, že zmluva bola vyhotovená a zo strany obce podpísaná, 

čaká sa už len na podpis p. Babica. 

Uznesenie č. 55/2023-9 bod c) – uvedeným uznesením obecné zastupiteľstvo schválilo predaj 

prebytočného majetku obce z dôvodu osobitného zreteľa na základe ustanovenia § 9a ods. 8 

písm. e) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, žiadateľovi: 

Radovanovi Chmelinovi, 034 95 Likavka č. 53, a to: pozemok C-KN parc. č. 1397/35 o výmere 

5 m2, druh pozemku záhrada, vyčlenený Geometrickým plánom č. 37043005-030/2022 

vyhotoveným dňa 28.11.2022 Bohumilom Murinom, z pozemku KN-C parc. č. 1397/12, 

o výmere 22 m2, druh pozemku záhrada, v k. ú. Likavka, ktorý je vo vlastníctve obce, doteraz 

zapísaný na LV č. 1167 vedenom Okresným úradom Ružomberok, katastrálnym odborom, 

a pozemok C-KN parc. č. 1397/37 o výmere 1 m2, druh pozemku zastavané plochy a nádvoria, 

vyčlenený Geometrickým plánom č. 37043005-030/2022 vyhotoveným dňa 28.11.2022 

Bohumilom Murinom, z pozemku KN-C parc. č. 1397/15, o výmere 713 m2, druh pozemku 

zastavané plochy a nádvoria, v k. ú. Likavka, ktorý je vo vlastníctve obce, doteraz zapísaný na 

LV č. 1167 vedenom Okresným úradom Ružomberok, katastrálnym odborom, za cenu 

nehnuteľnosti: 20,- €/m2, určenú podľa prílohy č. 9 Zásad hospodárenia a nakladania 

s majetkom Obce Likavka, čo za celkovú výmeru 6 m2 predstavuje kúpnu cenu vo výške 120, 

-€ (slovom: jednostodvadsať EUR), ktorý zabezpečí vypracovanie kúpnej zmluvy a návrh 

vkladu do katastra nehnuteľností na vlastné náklady do 30.06.2023. Kúpno-predajná zmluva 

v čase vyhodnotenia tohto uznesenia nebola podpísaná ani zverejnená. Starosta obce doplnil, 

že zmluva bola vyhotovená a zo strany obce podpísaná, čaká sa už len na podpis p. Chmelinu. 

Uznesenie č. 56/2023-9 bod c) – uvedeným uznesením obecné zastupiteľstvo schválilo zámenu 

prebytočného majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa na základe ustanovenia § 9a 

ods. 8 písm. e) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, 

žiadateľovi: Danielovi Krížovi, 034 95 Likavka č. 440, a to: pozemok KN-E parc. č. 1670, 

o výmere 3452 m2, druh pozemku trvalý trávny porast, zapísaný na LV č. 1311 vedenom 

Okresným úradom Ružomberok, katastrálnym odborom, ktorý je vo vlastníctve obce, za 

nehnuteľnosť získanú zámenou, a to: časť pozemku KN-E parc. č. 1464, o výmere 2896 m2, 

druh pozemku orná pôda, zapísaný na LV č. 3785 vedenom Okresným úradom Ružomberok, 

katastrálnym odborom, v spoluvlastníckom podiele 1/28 k celku - zodpovedá výmere pozemku 

103,4 m2 a v podiele 1/14 k celku - zodpovedá výmere pozemku 206,9 m2, a časť pozemku KN-E 

parc. č. 1465, o výmere 2078 m2, druh pozemku orná pôda, zapísaný na LV č. 3786 vedenom 
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Okresným úradom Ružomberok, katastrálnym odborom, v spoluvlastníckom podiele 16/63 

k celku - zodpovedá výmere pozemku 527,7 m2 a v podiele 16/189 k celku - zodpovedá výmere 

pozemku 175,9 m2. Zámenná zmluva bola podpísaná oboma stranami a následne zverejnená na 

webovom sídle a CRZ dňa 19.5.2023. 

Uznesenie č. 58/2023-9 bod a) až o) – uvedeným uznesením obecné zastupiteľstvo schválilo 

investičný zámer výstavby a stavebnej úpravy nájomného bytového domu „Likavka“ a podanie 

žiadosti o úver na ŠFRB a dotácie z MDaV SR. Žiadosť o úver zo ŠFRB a dotáciu z MDaV SR 

bola podaná dňa 29.5.2023. Starosta obce doplnil, že zo strany okresného úradu prišli dve výzvy 

na odstránenie formálnych nedostatkov, ktorým sa bude v najbližších dňoch venovať. 

Uznesenie č. 63/2023-9 bod b) – uvedeným uznesením obecné zastupiteľstvo schválilo 

skončenie nájmu dohodou a uzatvorenie dohody o skončení nájmu nebytových priestorov 

o výmere 100 m2, nachádzajúcich sa v budove bývalej reštaurácie, súp. č. 1000, evidovanej na 

parcele CKN č. 946/3, druh pozemku – zastavané plochy a nádvoria, katastrálne územie 

Likavka, zapísanej na LV č. 1167 vedenom Okresným úradom Ružomberok, katastrálnym 

odborom, prenajatých na základe Zmluvy o nájme nebytových priestorov, uzatvorenej dňa 

15.07.2008 na dobu neurčitú pre nájomcu Martin Bartoš, Štiavnická 1825/6, 034 01 

Ružomberok, IČO: 35057297, IČ DPH: SK1020078191, na základe jeho žiadosti zo dňa 

24.04.2023 dohodou, ku dňu 30.04.2023. Dohoda o skončení nájmu bola podpísaná oboma 

stranami dňa 27.4.2023 a zverejnená na webovom sídle a CRZ dňa 24.5.2023. 

Uznesenie č. 66/2023-9 bod c) – uvedeným uznesením obecné zastupiteľstvo schválilo spôsob 

prenájmu majetku obce formou priameho prenájmu v zmysle ustanovenia § 9a ods. 1 písm. c), 

a ods. 9 zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, a to: časť 

nebytových priestorov o výmere 211,75 m2 v budove  bývalej reštaurácie súp. č. 1000, 

zapísanej na LV č. 1167 vedenom Okresným úradom Ružomberok, katastrálnym odborom, 

katastrálne územie Likavka, evidovanej na parcele CKN č. 946/3. Oznámenie o priamom 

prenájme bolo zverejnené na úradnej tabuli a webovom sídle dňa 26.5.2023. Starosta obce 

doplnil, že na adresu obce bola doručená len jedna žiadosť, a to bývalého nájomcu – Mariána 

Breyera, s.r.o., s ponúknutou cenou, akú platil doposiaľ. Týmto sa stal úspešným uchádzačom, 

s ktorým bude uzatvorená zmluva na dobu určitú – do 28.2.2024. 

Starosta obce otvoril diskusiu. 

Bez diskusie. 

Návrh uznesenia predložil Ing. Michal Švento. 

Uznesenie č. 69/2023 – 9 

Obecné zastupiteľstvo Obce Likavka 

berie na vedomie 

informácie o plnení uznesení obecného zastupiteľstva; 

Hlasovanie: 6-0-0 (za: PaedDr. Renáta Mudičková, p. Jozef Nemček, p. Adrián Solár, p. Patrik 

Strnátka, Ing. Michal Švento, Mgr. Roman Vrabko) 

 

K bodu č. 3: Prevod obecného majetku – predaj pozemku  

Predkladateľ: starosta obce predstavil prítomným poslancom žiadosť Bc. Michala Buca 

o odkúpenie pozemku vo vlastníctve obce, ktorý sa nachádza pred jeho rodinným domom, kde 

by si chcel vybudovať zakryté státie pre motorové vozidlá a prístupovú cestu do dvora rodinného 

domu. Starosta obce otvoril diskusiu. 

Diskusia: 

Poslanec Ing. Michal Švento od finančnej komisie tlmočil odporúčacie stanovisko. 

Poslanec Patrik Strnátka uviedol, že aj stavebná komisia odporúča uvedenej žiadosti vyhovieť. 

Návrh uznesenia predložil Ing. Michal Švento. 

Uznesenie č. 70/2023 – 9 

Obecné zastupiteľstvo Obce Likavka 

a) prerokovalo 
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žiadosť Bc. Michala Buca, 034 95 Likavka č. 812 o odkúpenie pozemku C-KN parc. č. 610/2 

o výmere 49 m2, druh pozemku zastavané plochy a nádvoria, zapísanom na LV č. 1167 

vedenom Okresným úradom Ružomberok, katastrálnym odborom; 

Hlasovanie: 6-0-0 (za: PaedDr. Renáta Mudičková, p. Jozef Nemček, p. Adrián Solár, p. Patrik 

Strnátka, Ing. Michal Švento, Mgr. Roman Vrabko) 

b) schvaľuje 

trvalú prebytočnosť majetku obce Likavka na základe ustanovenia § 16 ods.1 a ods.2 Zásad 

hospodárenia a nakladania s majetkom obce Likavka, a to: 

pozemok C-KN parc. č. 610/2 o výmere 49 m2, druh pozemku zastavané plochy a nádvoria, 

zapísanom na LV č. 1167 vedenom Okresným úradom Ružomberok, katastrálnym odborom, 

ktorý je vo vlastníctve obce a nevyužíva sa trvale ani prechodne na plnenie úloh obce; 

Hlasovanie: 6-0-0 (za: PaedDr. Renáta Mudičková, p. Jozef Nemček, p. Adrián Solár, p. Patrik 

Strnátka, Ing. Michal Švento, Mgr. Roman Vrabko) 

c) schvaľuje 

spôsob prevodu majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle ustanovenia § 9a 

ods. 8 písm. e) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

žiadateľovi Bc. Michalovi Bucovi, 034 95 Likavka č. 812, a to: 

pozemok C-KN parc. č. 610/2 o výmere 49 m2, druh pozemku zastavané plochy a nádvoria, 

zapísanom na LV č. 1167 vedenom Okresným úradom Ružomberok, katastrálnym odborom, 

ktorý je vo vlastníctve obce. 

Za dôvody hodné osobitného zreteľa obecné zastupiteľstvo považuje skutočnosť, že 

žiadateľ nadobudne vlastnícky vzťah k pozemku, ktorý dlhodobo užíva. 

Hlasovanie: 6-0-0 (za: PaedDr. Renáta Mudičková, p. Jozef Nemček, p. Adrián Solár, p. Patrik 

Strnátka, Ing. Michal Švento, Mgr. Roman Vrabko) 

 

K bodu č. 4: Žiadosť o zriadenie vecného bremena na pozemku vo vlastníctve Obce Likavka 

Predkladateľ: starosta obce predstavil prítomným poslancom žiadosť p. Violy Kačníkovej 

o zriadenie časovo neobmedzeného vecného bremena spočívajúceho v práve prechodu a prejazdu 

cez pozemok C-KN parc. č. 1148/3 a v uložení inžinierskych sietí k oprávnenej nehnuteľnosti, 

a to k pozemku C-KN parc. č. 1141, ktorý je vo vlastníctve žiadateľky. Starosta obce požiadal 

žiadateľku o zabezpečenie znaleckého posudku vo veci stanovenia všeobecnej hodnoty vecného 

bremena. Súdna znalkyňa určila jednorazovú odplatu za vecným bremenom spôsobené práva 

a závady vo výške 1744,96 €. Starosta obce otvoril diskusiu. 

Diskusia: 

Poslanec Ing. Michal Švento uviedol, že finančná komisia vyjadrila obavy, či je možné na 

pozemku žiadateľky postaviť dom, nakoľko doň zasahujú ochranné pásma potoka a elektrického 

vedenia. 

Starosta obce odpovedal, že parcela p. Kačníkovej je dostatočne veľká, aby sa na nej dal postaviť 

dom aj v rámci dodržania uvedených ochranných pásiem. Podľa jeho názoru však žiadateľka 

mala začať uvedený proces žiadosťou na stavebný úrad o povolenie stavby, z ktorého sa následne 

odvíjajú vyjadrenia Povodia Váhu a správcov sietí. 

Poslanec Patrik Strnátka uviedol, že stavebná komisia sa zhodla na tom, aby p. Kačníkovej bolo 

určené, aby vo svojej žiadosti uviedla, aký má zámer na svojom pozemku, pre ktorý žiada 

o zriadenie vecného bremena a zároveň, aby sa p. Kačníkovej určila podmienka, že v prípade 

schválenia vecného bremena, by žiadateľka nesmela žiadať obec o vybudovanie prístupovej 

cesty. 

Poslanec Ing. Michal Šventou uviedol, že nie je proti, ale navrhol počkať so schválením vecného 

bremena až po vyjadrení sa správcov vodného toku a elektrickej siete. Poslanec Švento doplnil, 

že okrem prístupovej cesty, by sa mala určiť žiadateľke podmienka, že aj premostenie si bude 

musieť vybudovať na vlastné náklady. 

Návrh uznesenia predložil Ing. Michal Švento. 

Uznesenie č. 71/2023 – 9 
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Obecné zastupiteľstvo Obce Likavka 

prerokovalo 

žiadosť p. Violy Kačníkovej, 034 96 Valaská Dubová č. 130 o zriadenie časovo 

neobmedzeného vecného bremena in rem spočívajúceho v práve prechodu a prejazdu peši 

a motorovými vozidlami cez novovytvorený pozemok C-KN parc. č. 1148/3, trvalý trávny 

porast o výmere 420 m2 a v práve  uloženia inžinierskych sietí na novovytvorenom pozemku C 

KN parc. č. 1148/3, trvalý trávny porast o výmere 420 m2   v prospech každodobého vlastníka 

oprávnenej nehnuteľnosti  a to pozemku C-KN parc. č. 1141, ostatná plocha o výmere 1607 m2 

k.ú. Likavka. 

Hlasovanie: 6-0-0 (za: PaedDr. Renáta Mudičková, p. Jozef Nemček, p. Adrián Solár, p. Patrik 

Strnátka, Ing. Michal Švento, Mgr. Roman Vrabko) 

 

K bodu č. 5: Návrh – Záverečný účet Obce Likavka za rok 2022 

Predkladateľ: starosta obce predstavil prítomným poslancom návrh Záverečného účtu Obce 

Likavka za rok 2022, ktorý bol zverejnený na webovom sídle obce a na úradnej tabuli 

v požadovanom časovom rozsahu. Súčasťou predloženého materiálu poslancom bolo aj 

Hodnotenie programového rozpočtu za rok 2022, Stanovisko hlavnej kontrolórky obce 

k návrhu Záverečného účtu za rok 2022, Správa nezávislého audítora z auditu účtovnej 

závierky  a Správa k ďalším požiadavkám zákonov a iných právnych predpisov k 31.12.2022. 

Starosta obce prečítal stanovisko hlavného kontrolóra: 

Návrh záverečného účtu obce Likavka za rok 2022 je spracovaný v súlade s príslušnými 

ustanoveniami § 16 zákona o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a obsahuje všetky 

predpísané náležitosti podľa § 16 ods. 5 zákona o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy. Návrh záverečného účtu obce Likavka za rok 2022 bol v zmysle § 9 ods. 2 zákona 

o obecnom zriadení a § 16 ods. 9 zákona o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

zverejnený najmenej 15 dní spôsobom v obci obvyklým. Riadna účtovná závierka k 31.12.2022 

bola v súlade s § 9 ods. 5 zákona o obecnom zriadení a § 16 ods. 3 zákona o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy overená audítorom. 

Starosta obce ďalej prečítal stanovisko nezávislého audítora, v ktorom Ing. Mária Kasmanová 

konštatovala, že obec Likavka konala v súlade s požiadavkami zákona o rozpočtových 

pravidlách. 

Starosta obce na záver poďakoval všetkým, ktorý sa na príprave záverečného účtu obce podieľali 

a otvoril diskusiu. 

Diskusia: 

Poslanec Ing. Michal Švento sa vyjadril aj za finančnú komisiu. V prvom rade pochválil 

spracovanie záverečného účtu obce a tlmočil pozitívny ohlas k výške finančnej rezervy. Ďalej sa 

starostu obce opýtal na plány ohľadom realizácie prístavby Hasičskej zbrojnice a rekonštrukcie 

Hviezdoslavovej ulice a navrhol, aby sa začalo zamýšľať nad potrebou projektovej štúdie 

Kultúrneho domu a jeho zateplením, pričom odporučil dôsledne sledovať výzvy na eurofondy. 

Starosta obce predstavil stav rezervného fondu a uviedol, že jeho výška sa odvíja hlavne 

z obdobia šetrenia v predchádzajúcom roku. K zhotoveniu prístavby hasičskej zbrojnice dodal, 

že prebehne verejné obstarávanie na zhotoviteľa odborných prác, stavba sa bude robiť z veľkej 

časti svojpomocne a materiál sa bude súťažiť. Začne sa pracovať v tomto roku a dokončí v roku 

2024. K stretnutiu ohľadom plánovanej rekonštrukcie Hviezdoslavovej ulice bol prizvaný 

projektant, ktorý technické riešenie videl veľmi komplikovane. Na minulotýždňovom stretnutí 

stavebnej komisie bol poverený p. Pavol Šín inžinierskou činnosťou na túto stavbu. Začali sa 

skúmať vlastnícke vzťahy. Prizvaný Marek Janiga ako zamestnanec Vodárenskej spoločnosti 

Ružomberok uviedol, že stav vodovodných prípojok je katastrofálny. Z toho vyplýva, že pokiaľ 

nedôjde k dohode o výmene prípojok u všetkých obyvateľov tejto ulice, jej rekonštrukcia bude 

veľmi náročná. 

Návrh uznesenia predložil Ing. Michal Švento. 

Uznesenie č. 72/2023 – 9 
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Obecné zastupiteľstvo Obce Likavka 

a) berie na vedomie 

stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu Záverečného účtu za rok 2022; 

Hlasovanie: 6-0-0 (za: PaedDr. Renáta Mudičková, p. Jozef Nemček, p. Adrián Solár, p. Patrik 

Strnátka, Ing. Michal Švento, Mgr. Roman Vrabko) 

b) berie na vedomie 

správu nezávislého audítora z auditu účtovnej závierky k 31.12.2022; 

Hlasovanie: 6-0-0 (za: PaedDr. Renáta Mudičková, p. Jozef Nemček, p. Adrián Solár, p. Patrik 

Strnátka, Ing. Michal Švento, Mgr. Roman Vrabko) 

c) schvaľuje 

Záverečný účet Obce Likavka a celoročné hospodárenie za rok 2022 bez výhrad; 

Hlasovanie: 6-0-0 (za: PaedDr. Renáta Mudičková, p. Jozef Nemček, p. Adrián Solár, p. Patrik 

Strnátka, Ing. Michal Švento, Mgr. Roman Vrabko) 

d) schvaľuje 

použitie prebytku rozpočtového hospodárenia za rok 2022 na tvorbu rezervného fondu vo výške 

199 501,71 EUR. 

Hlasovanie: 6-0-0 (za: PaedDr. Renáta Mudičková, p. Jozef Nemček, p. Adrián Solár, p. Patrik 

Strnátka, Ing. Michal Švento, Mgr. Roman Vrabko) 

 

K bodu č. 6: Zmena rozpočtu Obce Likavka na rok 2023 

Predkladateľ: starosta obce informoval prítomných poslancov o predložených rozpočtových 

opatreniach č. 9/2023 a č. 10/2023 (prílohy zápisnice), ktoré sú vypracované z dôvodu 

skutkového stavu a nevyhnutných potrieb obce a otvoril diskusiu. 

Diskusia: 

Poslanec Ing. Michal Švento požiadal starostu o bližšie informácie k RO č. 10 – Príprava 

a manažment projektov - spracovanie zastavovacej štúdie. 

Starosta obce uviedol, že obec zadala architektonickému ateliéru GAM v Ružomberku zákazku 

na vypracovanie štúdie realizovateľnosti miestnej komunikácie v lokalite Strážnik po 

pozemkových úpravách a k uvedenému podal poslancom bližšie informácie. 

Návrh uznesenia predložil Ing. Michal Švento. 

Uznesenie č. 73/2023 – 9 

Obecné zastupiteľstvo Obce Likavka 

a) prerokovalo 

zmenu rozpočtu obce na rok 2023 rozpočtovým opatrením č.9/2023, č.10/2023; 

Hlasovanie: 6-0-0 (za: PaedDr. Renáta Mudičková, p. Jozef Nemček, p. Adrián Solár, p. Patrik 

Strnátka, Ing. Michal Švento, Mgr. Roman Vrabko) 

b) berie na vedomie 

zmenu rozpočtu obce na rok 2023 rozpočtovým opatrením č. 9/2023; 

Hlasovanie: 6-0-0 (za: PaedDr. Renáta Mudičková, p. Jozef Nemček, p. Adrián Solár, p. Patrik 

Strnátka, Ing. Michal Švento, Mgr. Roman Vrabko) 

c) schvaľuje 

zmenu rozpočtu obce na rok 2023 rozpočtovým opatrením č. 10/2023. 

Hlasovanie: 6-0-0 (za: PaedDr. Renáta Mudičková, p. Jozef Nemček, p. Adrián Solár, p. Patrik 

Strnátka, Ing. Michal Švento, Mgr. Roman Vrabko) 

 

K bodu č. 7: Správa hlavného kontrolóra o výsledkoch kontroly za obdobie od 01.04.2023 do 

01.06.2023 

Predkladateľ: Starosta obce podal miesto neprítomnej Mgr. Janky Pavlíkovej uviedol, že hlavná 

kontrolórka obce podala v správe informácie o kontrolovanom subjekte – Obecný úrad 

Likavka, kde boli za sledované obdobie vykonané dve kontroly:  

- Kontrola vedenia pokladne a pokladničných dokladov za rok 2022. K zisteným nedostatkom 

hlavná kontrolórka odporučila zabezpečiť dodržiavania interných predpisov zamestnancami 
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obce, ktorí vedú pokladňu, zabezpečiť poučenie zamestnankyne zodpovednej za knižnicu, ktorá 

prijíma od čitateľov poplatky a to zo zákona o účtovníctve a poučiť ju o možnosti zberných 

účtovných dokladov a zabezpečiť dodržiavanie denného limitu pokladne. 

- Kontrola dodržiavania Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce Likavka 

a príslušných zákonov pri riešení sporu o určenie vlastníckeho práva. Starosta obce doplnil, že 

výsledok tejto kontroly bol zaslaný ako podnet na prokuratúru. 

Starosta obce otvoril diskusiu. 

Diskusia: 

Poslanec Ing. Michal Švento za finančnú komisiu zdôraznil potrebu dôslednosti a ku kontrole 

pri riešení sporu uviedol, že sa počká na vyjadrenie prokuratúry. 

Návrh uznesenia predložil Ing. Michal Švento. 

Uznesenie č. 74/2023 – 9 

Obecné zastupiteľstvo Obce Likavka 

berie na vedomie 

Správu hlavného kontrolóra o výsledkoch kontroly za obdobie od 01.04.2023 do 01.06.2023. 

Hlasovanie: 6-0-0 (za: PaedDr. Renáta Mudičková, p. Jozef Nemček, p. Adrián Solár, p. Patrik 

Strnátka, Ing. Michal Švento, Mgr. Roman Vrabko) 

 

K bodu č. 8: Návrh Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2023 

Predkladateľ: starosta obce predstavil prítomným návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra obce na II. polrok 2023, ktorý bol zverejnený na úradnej tabuli a na webovom sídle 

obce. 

Starosta obce otvoril diskusiu. 

Bez diskusie. 

Návrh uznesenia predložil Ing. Michal Švento. 

Uznesenie č. 75/2023 – 9 

Obecné zastupiteľstvo Obce Likavka 

schvaľuje 

Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2023. 

Hlasovanie: 6-0-0 (za: PaedDr. Renáta Mudičková, p. Jozef Nemček, p. Adrián Solár, p. Patrik 

Strnátka, Ing. Michal Švento, Mgr. Roman Vrabko) 

 

K bodu č. 9: Informácie starostu obce 

Predkladateľ: starosta obce uviedol, že zoznam všetkých informácií za uplynulé obdobie, 

poskytol poslancom písomne (príloha zápisnice) a otvoril diskusiu. 

Diskusia: 

Poslanec Ing. Michal Švento spomenul niektoré akcie za uplynulé obdobie, na ktorých sa 

zúčastnil a vyzdvihol ich vysokú úroveň. Jednalo sa o organový koncert - Memoriál Leopolda 

Šidu v RK, voľby riaditeľa školy v Likavke a preteky v družobnej škole v Hlučíne. Poslanec 

Švento sa ďalej opýtal starostu obce na aktuálne informácie ohľadom rušení detských 

pohotovostí. 

Starosta obce odpovedal, že je to širší problém a je mnoho argumentov za ich zrušenie. ŽSK sa 

na túto problematiku pozerá hlavne z ekonomického hľadiska a považuje detské pohotovosti za 

náročné na prevádzku. Zároveň podstatnú rolu hrá aj vysoký priemerný vek lekárov 

a podávanie ich výpovedí. K dohode s Vojenskou nemocnicou, ktorá má aj detské oddelenie 

a mohla by suplovať túto službu žiaľ nedošlo. 

Poslanec Patrik Strnátka sa opýtal, či už prebieha výberové konanie na stavebný dozor. 

Starosta obce odpovedal, že obstarávanie už prebehlo, je to oprávnený výdavok, ktorý bude 

preplatený, dozor obstarávala exerná firma a súťaž vyhrala firma z Liptovského Mikuláša.  

Poslanec Adrián Solár sa opýtal na termín. 

Starosta obce predstavil stručne plánovaný harmonogram s tým, že predpokladá začatie 

výstavby zberného dvora už v blízkej budúcnosti. 
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Návrh uznesenia predložil Ing. Michal Švento. 

Uznesenie č. 76/2023 – 9 

Obecné zastupiteľstvo Obce Likavka 

berie na vedomie 

informácie starostu obce. 

Hlasovanie: 6-0-0 (za: PaedDr. Renáta Mudičková, p. Jozef Nemček, p. Adrián Solár, p. Patrik 

Strnátka, Ing. Michal Švento, Mgr. Roman Vrabko) 

 

K bodu č. 10: Interpelácie poslancov 

Interpeláciu nepredložil nikto z prítomných poslancov. 

 

K bodu č. 11: Rôzne 

Predkladateľ: starosta obce sa na začiatku tohto bodu vrátil k niektorým podnetom od poslancov 

z predchádzajúcich zasadnutí obecného zastupiteľstva:  

Starosta obce uviedol, že sa mu zatiaľ nepodarilo dohodnúť rokovanie o ďalšom postupe s PD 

Likavka, ktoré bolo neúspešné v súťaži o nájom obecných pozemkov na ďalšie obdobie, no 

napriek tomu tieto pozemky naďalej užíva. 

K pluhu od p. Hlinku uviedol, že tento pluh je už zodratý, obec by p. Hlinkovi v prípade súhlasu 

mohla zapožičať iný, ktorý má v súčasnosti v zálohe. 

Poslanec Patrik Strnátka uviedol, že zistí u p. Hlinku, či by mal oň záujem. 

K podnetu týkajúceho problematiky odvedenia dažďovej vody na Mlynskej ulici starosta obce 

uviedol, že sa tým zaoberala stavebná komisia, ktorá navrhla vybudovať pozdĺžne rigoly popred 

dvory obyvateľov, ktorých sa problém týka a popod cestu odviesť vodu do potoka. Starosta 

obce navrhol pripraviť orientačný finančný rozpočet pre túto ale aj pôvodnú lacnejšiu 

alternatívu a nechať stavebnú komisiu rozhodnúť, ktorý variant bude vhodnejší.  

K podnetu týkajúceho sa umiestnenia kamery na ulici Pod hradom starosta obce uviedol, že 

ešte nebol napísaný projekt na rozšírenie rozsahu obecného kamerového systému, ale bol pred 

časom objednaný upgrade jestvujúcich kamier. Starosta obce sa zároveň opýtal poslanca Patrika 

Strnátku, či už skúsil vypracovať návrh kamerového systému na ihrisku OŠK. 

Poslanec Patrik Strnátka sa opýtal, či sa to ide robiť na profesionálnej alebo hobby úrovni. 

Starosta obce uviedol, že by bol za profesionálnu úroveň. 

Poslanec Patrik Strnátka navrhol, aby sa oslovila firma, ktorá projektovala jestvujúci kamerový 

systém v obci. 

Poslanec Jozef Nemček navrhol umiestniť v okolí OŠK osvetlenie na fotobunku. 

Starosta obce súhlasil s týmto návrhom. 

K podnetu Mgr. Romana Vrabka o potrebe systematického zametania ulíc starosta obce 

prisľúbil, že bude na to dohliadať. 

K podnetu Jozefa Nemčeka o potrebe vyčistenia – vypílenia krovín v lokalite potoka a Mnícha 

starosta obce uviedol, že sa tieto aktivity vykonajú svojpomocne pracovníkmi úradu a zároveň 

vyvolá rokovanie so správcom potoka s požiadavkou na vykonanie čistenia aj pomocou techniky. 

Starosta obce ďalej informoval, že budúci týždeň prebehne zaškolenie na nový dizajn webovej 

stránky obce s tým, že sa bude pracovať aj na odstránení nedostatkov, ktoré na 

predchádzajúcom rokovaní spomínal poslanec Patrik Strántka. 

Starosta obce otvoril diskusiu. 

Diskusia: 

Poslanec Patrik Strnátka uviedol, že pri konkurenčnej spoločnosti, ktorá prevádzkuje stránky 

obce by mohla obec ušetriť 1000 € ročne. 

Starosta obce odpovedal, že sa pýtal starostov obcí a väčšina z nich odchádza od tejto 

konkurenčnej spoločnosti. 

Poslanec Patrik Strnátka uviedol, že mnoho obcí v okolí má od tejto spoločnosti svoju webovú 

stránku a aplikácia, ktorú ponúkajú je v porovnaní s našou prehľadnejšia. 
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Poslanec Ing. Michal Švento navrhol, aby sa k uvedenej problematike zorganizovalo stretnutie, 

kde sa spolu s informačným technikom obce môže prediskutovať návrh poslanca Strnátku. 

Poslanec Mgr. Roman Vrabko uviedol, že rozšírenie plochy súčasného trhového miesta 

nepomohlo a kolízne situácie hrozia naďalej. 

Starosta obce uviedol, že predajcovia napriek upozorneniu nerešpektovali usmernenie starostu 

obce o spôsobe odstavenia ich vozidiel a o využití rozšírenej plochy trhového miesta. Z toho 

dôvodu to nesplnilo svoj účel, no doplnil, že bude apelovať na predajcov aby uvedené 

nariadenie rešpektovali. Starosta obce ďalej doplnil, že problémom je nájsť lokalitu, ktorá by 

spĺňala potrebné hygienické normy a náležitosti. Starosta obce sa opýtal poslancov, aby navrhli 

nejaké tipy na nové trhové miesto. 

Poslanec Jozef Nemček navrhol parkovisko zo zadnej strany kultúrneho domu. 

Poslanec Patrik Strnátka navrhol, aby predajcovia ešte pred začiatkom predaja, pri zaplatení 

poplatku za vyhlásenie na obecnom úrade, boli zamestnancom obce upozornení na uvedené 

nariadenia, aby sa eliminovalo riziko kolízie. Poslanec Strnátka zároveň navrhol umiestniť nad 

rozšírenou plochou trhového miesta drevený altán alebo stánok. 

Poslanec Adrián Solár znovu upozornil na potrebu čistenia krajnice a opravu chodníka na ul. J. 

Hollého (hlavná cesta) a navrhol na čistenie osloviť diaľničarov podobne ako v Liskovej. 

Starosta obce súhlasil a doplnil, že diaľničiari upchávajú celú dažďovú kanalizáciu, robia škodu 

správcovi cesty a obyvateľom, musia to čistiť zamestnanci obce, napriek tomu, že diaľničiarov 

už niekoľkokrát oslovil. Navrhol p. poslancovi Solárovi, aby sa s ním osobne zúčastnil jednania 

s diaľničiarmi, ako priamo dotknutá osoba. 

Poslanec Patrik Strnátka sa opýtal, v akom stave je plánovaná realizácia priechodov pre 

chodcov. 

Starosta obce odpovedal, že priechody pre chodcov sú naprojektované, schválené okresným 

dopravným inšpektorátom a čaká sa na stanovisko Okresného úradu - odboru cestnej dopravy. 

Poslanec Patrik Strnátka sa na základe podnetu od psíčkarov opýtal, či by sa mohli v obci osadiť 

koše na psie exkrementy. 

Starosta obce uviedol, že osadiť koše nie je problém, problémom je však zápach, ktorý sa okolo 

takých košov šíri a z toho dôvodu je nutné ich prakticky každý deň vysýpať. 

Poslanec Adrián Solár uviedol, že začína turistická sezóna a tým pádom vzniká problém 

s parkovaním pre turistov na hrad, nakoľko súčasné parkovisko z časti zabrali stavbári diaľnice. 

Starosta obce uviedol, že v pláne je vybudovanie novej spevnenej plochy, ktorá bude slúžiť ako 

parkovisko na hrad, k tomu však ešte prebieha len majetkovoprávne vysporiadanie. Takisto je 

k tomu potrebné aj uzatvorenie dohody na zriadenie oficiálneho výjazdu z cesty v lokalite 

smerom na Kramariská. 

Poslankyňa PaedDr. Renáta Mudičková ohľadom problému s pretekajúcim stropom 

v materskej škole poprosila starostu obce, či by mohla byť realizovaná jeho plánovaná oprava 

v rámci prázdninového obdobia. 

Starosta obce uviedol, že firma sa zastaví v tomto týždni, provizórne to zatesní a v rámci 

prázdnin sa naplánuje komplexnejšia oprava. 

Poslanec Jozef Nemček sa na základe podnetu od rodičov detí opýtal, či by sa mohli osadiť 

nejaké lavičky na ihrisku pred hasičskou zbrojnicou a zároveň upozornil na potrebu doplnenia 

chýbajúcich úchytov na detskej lezeckej stene. 

Poslanec Jozef Nemček ďalej upozornil na potrebu častejšieho orezu konárov v neprehľadnom 

zúženom priestore na moste pri pekárni na Mikuštiakovej ulici. 

Poslanec Mgr. Roman Vrabko sa opýtal, či bol oslovený druhý právnik ohľadom pokuty, ktorú 

dostala obec pri realizácii projektu materskej školy a školskej jedálne. 

Starosta obce odpovedal, že druhého právnika zatiaľ neoslovil, ale tak urobí. 

Poslankyňa PaedDr. Renáta Mudičková, či by z dôvodu bezpečnosti a hygieny bolo možné 

ohradiť, alebo nejakým spôsobom oddeliť detské ihrisko na škvarovom ihrisku pred hasičskou 

zbrojnicou, nakoľko tam chodia aj kone. 
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Poslanci spolu so starostom obce viedli diskusiu o tom, že na škvarovom ihrisku je problém aj 

s pohybom psov, ostávajú tam výkaly, je to nehygienické a voľne pustené psy ohrozujú deti. 

V závere diskusie sa dohodli, že na škvarovom ihrisku sa zakáže pohyb psov a osadí sa tam kamera. 

Poslanec Mgr. Roman Vrabko sa opýtal, či by bolo možné potiahnuť hydrantovú sieť v areáli 

OŠK, nakoľko budova nie je požiarne chránená a v zime by sa to mohlo využívať pri zalievaní 

klziska. 

Starosta obce súhlasil s touto myšlienkou. 

O slovo sa prihlásil prítomný Ing. Ľubomír Durdík.  

Starosta obce dal hlasovať o možnosti vystúpiť p. Durdíkovi. Hlasovanie: 6-0-0. Starosta obce 

dal slovo p. Durdíkovi. 

Ing. Ľubomír Durdík – predseda Urbárskeho pozemkového spoločenstva Likavka poďakoval 

za slovo a predstavil žiadosť urbárskeho pozemkového spoločenstva o nájom pozemkov vo 

vlastníctve obce, ktorá bola inak koncipovaná ako predchádzajúca, ktorá bola zo strany obce 

zamietnutá.  P. Durdík ďalej bližšie špecifikoval zámer a dôvod tejto žiadosti, ktorým nie je 

podnikateľská činnosť, ale starostlivosť o rekreačné územie s turistickým náučným chodníkom, 

ktorý vybudovalo Urbárske pozemkové spoločenstvo Likavka. 

Poslanec Ing. Michal Švento sa vyjadril súhlas so schválením predmetnej žiadosti a doplnil, že 

je potrebné nájsť takú právnu formu, ktorá by umožnila schváliť uvedený prenájom. 

Starosta obce zdôraznil, že keďže je táto žiadosť inak koncipovaná a nejde v nej 

o podnikateľskú činnosť, je to iná situácia. Jedná sa o osobitný zreteľ a domnieva sa, že by sa 

žiadosti mohlo vyhovieť aj priamym prenájom. 

Ing. Ľubomír Durdík zároveň predniesol prítomným ešte niekoľko postrehov. V rámci 

opilovania stromov, poprosil, aby sa orez vykonával odbornejšie a týmto navrhol požiadať 

o pomoc napríklad organizáciu záhradkárov pôsobiacich v obci, nakoľko sa pri nesprávnom 

oreze často do stromov dostáva hniloba. Ďalej upozornil na problém so skládku bioodpadu na 

strelnici, ktorá bola po dohode s obcou zriadená na urbárskom pozemku a z ktorej sa postupne 

začína stávať smetisko, nakoľko tam začali ľudia vyvážať rôzny odpad. Uviedol, že by bolo 

potrebné to buď ohradiť alebo zriadiť novú skládku na inom mieste. 

Poslanec Jozef Nemček navrhol dohodnúť sa s majiteľom PD Likavka, či by sa na to mohla 

využiť parcela, ktorá patrí obci a nachádza sa nad poľnohospodárskym družstvom. 

Prítomný Bc. Michal Buc v závere rokovania poďakoval prítomným poslancom za kladné 

stanovisko k schváleniu jeho žiadosti v bode č. 3. 

Poslankyňa PaedDr. Renáta Mudičková opustila rokovaciu miestnosť v čase 19:01 hod. 

Návrh uznesenia predložil Ing. Michal Švento. 

Uznesenie č. 77/2023 – 9 

Obecné zastupiteľstvo Obce Likavka 

berie na vedomie 

diskusné príspevky. 

Hlasovanie: 5-0-0 (za: p. Jozef Nemček, p. Adrián Solár, p. Patrik Strnátka, Ing. Michal 

Švento, Mgr. Roman Vrabko) 

 

K bodu č. 13: Záver 

Starosta obce ukončil rokovanie OZ o 19:03 hod. a poďakoval všetkým prítomným za účasť. 

 

 

Zapísala: Mgr. Mária Slašťanová, v. r. 
 

 

 
 

Adrián  S o l á r, v. r.                Ing. Marián  J a v o r k a, v. r.                 Jozef  N e m č e k, v. r. 

        overovateľ                                     starosta obce              overovateľ 
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Prezenčná listina poslancov na zasadnutí OZ v Likavke 

 

Priezvisko, meno, titul Dátum: 20.06.2023 

Hatala Vladimír, MVDr . - 

Krížo Daniel 
- 

Marton Igor 
- 

Mudičková Renáta, PaedDr. 
/ 

Nemček Jozef / 

Solár Adrián 
/ 

Strnátka Patrik 
/ 

Švento Michal, Ing. / 

Vrabko Roman, Mgr. / 

  

prítomný: /  
ospravedlnený: -  
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Informácie starostu obce 20.06.2023 

 

Stručná bilancia významných udalostí: 

27.4. – rokovanie ružomberského ZMOSu v Hubovej. Prerokované témy: 

- vedúca odboru zdravotníctva Úradu ŽSK PhDr. Silvia Pekarčíková odprezentovala stav 

detských pohotovostí v kraji a dôvody zrušenia detskej pohotovosti v Ružomberku (nedostatok 

lekárov, prestarnutí lekári, zneužívanie pohotovosti banálnymi návštevami, existencia detského 

oddelenia v ÚVN Ružomberok atď.)  

- prezentácia dvoch spoločností na obstarávanie dodávky el. energie a plynu – aktuálne v čase 

energetickej krízy 

- potreba vypracovania nových strategických dokumentov pre obce – Plán hospodárskeho 

a sociálneho rozvoja – spracovanie tohto dokumentu ponúkla Miestna akčná skupina Dolný 

Liptov. Obec Likavka túto ponuku prijala a začala so spracovaním podkladov na jeho 

vypracovanie 

4.5. – sv. Florián – účasť na sv. omši a členskej schôdzi OZ Florián 

11.5. – oslava dňa matiek v jedálni ZŠ s MŠ Likavka 

13.5. – Memoriál Leopolda Šidu v Jezuitskom kostole v Ružomberku 

14.5. – účasť na inštalácii nového evanjelického farára v Ružomberku 

17.5. – účasť na environmentálnom dni v KDAH Ružomberok – prezentované témy:  

- regeneračný kotol v Mondi SCP a dopad na životné prostredie  

- aplikácia nového stavebného zákona v praxi od apríla 2024 

18.5. - rokovanie ružomberského ZMOSu v Ružomberku. Prerokované témy: 

- stav detskej pohotovosti v Ružomberku – Dr. Nosková 

- logistika na celoslovenskom sneme ZMOSu v Bratislave a diskusia ku kandidátom na 

predsedu ZMOSu 

22.5. – neplánované rokovanie OZ Likavka 

23.5. – účasť na celoslovenskom sneme ZMOSu v Bratislave 

25.5. – voľba riaditeľa školy – do funkcie riaditeľa bol zvolený Mgr. Ľuboš Birtus 

25.5. – návšteva na Katolíckej univerzite v Ružomberku – stretnutie s kvestorom p. Jánom 

Kamoďom  

29.5. – podanie žiadosti o dotáciu a úver na bytový dom Likavka 

8.6. – slávnostné posedenie pri príležitosti 60 rokov CSS LIKAVA 

13.6. – zasadnutie revíznej komisie MAS Dolný Liptov  

14.6. – účasť na valnom zhromaždení MAS Dolný Liptov 

15.6. – účasť na odbornej príprave predsedov krízových štábov mesta a obcí okresu 

Ružomberok organizovaným Okresným úradom Ružomberok 

16.6. – oslava 50. výročia vzniku Diagnostického centra v Ružomberku 

 

Zadania, projektové aktivity a činnosť obecného úradu: 

- Fond na podporu umenia podporil žiadosť na doplnenie knižničného fondu miestnej 

knižnice sumou  2000,- € 

- Bola podporená žiadosť na odstránenie havarijného stavu elektroinštalácie v chodbách 

budovy II. stupňa ZŠ sumou 5370,- € a havarijného stavu tepelných rozvodov v tejto 

budove sumou 10679,- € 

- obec obstaráva zhotoviteľa na realizáciu odstránenia týchto havarijných stavov 

- prebiehajú procesy verejného obstarávania na stavebný dozor a externý manažment pre 

projekt „Zberný dvor Likavka“ a na zhotoviteľa prístavby Hasičskej zbrojnice Likavka. 

Zároveň prebieha stavebné konanie na túto prístavbu. 

- obec zadala arch. ateliéru GAM v Ružomberku zákazku na vypracovanie štúdie 

realizovateľnosti miestnej komunikácie v lokalite Strážnik po pozemkových úpravách 

- obec pripravuje vydanie občasníka Likavan 

- v regionálnom časopise Spoločník bola prezentovaná obec Likavka 
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- obec zadala vypracovanie projektu dopravného značenia pre dva priechody pre chodcov 

na ceste III. triedy (pri Verexe a pri križovatke na Školskú ulicu) 

- vo finálnej fáze je vypracovanie nového dizajnu obecnej internetovej stránky 

- obec a kultúrna komisia pripravujú podujatie Hurá prázdniny, ktoré sa uskutoční 

1.7.2023 

- poštou a v prevažnej väčšine osobnou roznáškou boli rozdistribuované daňové výmery 

a výmery za komunálny odpad. V súčasnosti sú výmery splatené približne na 70 %.  

 

Aktivity v obci: 

Zamestnanci obce zrealizovali: 

- obnovu dopravného zrkadla pri železničnom priecestí a značky „Daj prednosť v jazde“ 

pri bytovke č. 957 a osadili dopravnú značku „Zákaz zastavenia“ na otočke na ulici Pod 

hradom 

- odvoz oceľových konštrukcií a úprava pláne na ploche medzi dielňou a hasičskou 

zbrojnicou 

- nábehové pásy pre autá pre práce na podvozkoch a spodných častiach vozidiel 

- odstránenie nefunkčného odvodňovacieho žľabu na Paračke povyše laboratórií 

UNILABS 

- rozšírenie trhového miesta na námestí pri obecnom úrade 

- osadenie prístrešku nad vchodom do budovy strediska služieb z hlavnej cesty 

- osadenie a zloženie mája pred obecným úradom a domovom sociálnych služieb 

- výmena odhnitého stĺpa verejného rozhlasu na ulici Školskej 

Dodávateľsky zrealizované aktivity:  

- čistenie a prehĺbenie sedimentačných jám vodných tokov a dažďovej kanalizácie 

- oprava vozidla MAN – doplnenie AdBlue a závady na prednej náprave  

- Správa ciest ŽSK závod Liptov vykonala úpravu garády pri obecnom úrade. Pripravuje 

sa výmena asfaltového krytu na ceste III/2229 smerom na Martinček v zákrute pri kríži 

- Správca cesty I/59 zabezpečil úpravu výtlkov a sieťových rozpadov na asfaltovom 

povrchu cesty – obec bude iniciovať ešte ďalšie úpravy 

 

Pravidelné a opakované činnosti:  

- súčinnosť pri odvoze kuchynského odpadu a starostlivosť o kontajnery s kuchynským 

odpadom a kontajnery so sklom, odvoz stavebného odpadu, objemného odpadu a textilného 

odpadu na skládku, 

- zber a odvoz zeleného odpadu z domácností na týždennej báze 

- kosenie a úprava verejných priestranstiev 

 

Diaľnica: 

Realizuje sa tunel – sekundárne ostenie zhotovené cca na 60%, prebiehajú práce na horných 

konštrukčných vrstvách na úsekoch mimo tunela v km 7,8 až 8,2, na moste 210 (prvom za 

tunelom) je budované jeho príslušenstvo – najmä betónové rímsy), nová účelová komunikáciu 

ku hradu - boli položené konštrukčné asfaltové vrstvy, naďalej sa pracuje na pripojovacej vetve 

diaľnice ku križovatke LA1 – budúci kruhový objazd pri vjazde do obce. Začali sa realizovať 

okružné križovatky a za týmto účelom bolo zriadené provizórne stavenisko na časti parkoviska 

pod hradom. 
 

 

 

 



OBEC LIKAVKA
               Návrh na zmenu rozpočtu

Rozpočtové opatrenie č. 9/2023 - Dotácie zo ŠR

Vypracoval (uviesť meno,dátum a podpis) Ing. Zuzana Hatalová, 25.05.2023

Schválil (uviesť meno,dátum a podpis) Ing. Marián Javorka, starosta obce

presun rozpočtovaných prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu

Druh rozpočtového opatrenia ● povolené prekročenie a viazanie príjmov

● povolené prekročenie a viazanie výdavkov

povolené prekročenie a viazanie finančných operácií

Bežné výdavky ZŠ:

Dotácie, príspevky štátu 600 2 000,00 0,00 15 409,00 0,00

Spolu 15 409,00 0,00 17 409,00

Bežné výdavky obec:

ZŠ (bežné transfery) 640 0,00 0,00 289,00 0,00

Civilná ochrana (bežné transfery) 640 0,00 18 617,00 3 400,00 0,00

Spolu 3 689,00 0,00 22 306,00

Bežné príjmy obec:

Kód zdroja

Dotácia - OÚ Rbk 11UA 312001 18 617,00 3 400,00 0,00 22 017,00

Dotácia - UPSVaR RK 111 312001 0,00 15 698,00 0,00 17 698,00

Spolu 19 098,00 0,00 39 715,00

9.4.1 111 289,00

2 000,00

Upravený 

rozpočet

Zvýšenie 

rozpočtu

Zníženie 

rozpočtu
Rozpočet po zmenách

9.6.3 111 17 409,00

Zvýšenie 

rozpočtu

Zníženie 

rozpočtu
Rozpočet po zmenách

Upravený 

rozpočet

0,00

Názov položky Kód programu Kód zdroja
Ekonomická 

klasifikácia

Schválený 

rozpočet

Názov položky Kód programu Kód zdroja
Ekonomická 

klasifikácia

Schválený 

rozpočet

5.2 11UA 22 017,00

Ekonomická 

klasifikácia
Schválený rozpočet

Upravený 

rozpočet

Zvýšenie 

rozpočtu

Zníženie 

rozpočtu

Rozpočet po 

zmenách



OBEC LIKAVKA
Návrh na zmenu rozpočtu

Rozpočtové opatrenie č. 10/2023 

Vypracoval (uviesť meno,dátum a podpis) Ing. Zuzana Hatalová, 20.06.2023

Schválil (uviesť meno,dátum a podpis) Ing. Marián Javorka, starosta obce

● presun rozpočtovaných prostriedkov 

Druh rozpočtového opatrenia ● povolené prekročenie a viazanie príjmov

● povolené prekročenie a viazanie výdavkov

povolené prekročenie a viazanie finančných operácií

Bežné výdavky obec:

Hlavný kontrolór obce (tovary a služby) 630 700,00 1 200,00 500,00 0,00

Stav. úrad (bežné transfery) 640 0,00 3 244,98 0,00 2 712,00

Stav. úrad (tovary a služby) 630 0,00 0,00 2 712,00 0,00

Stav. úrad (bežné transfery) 640 0,00 16 451,00 0,00 9 849,00

Stav. úrad (tovary a služby) 630 0,00 0,00 9 849,00 0,00

Spolu 13 061,00 12 561,00 21 395,98

1 700,00

111 532,98

111 2 712,00

41 6 602,00

41 9 849,00

Názov položky Kód programu Kód zdroja
Ekonomická 

klasifikácia

1.1.1 41

4.6

4.6

4.6

4.6

Zvýšenie 

rozpočtu

Zníženie 

rozpočtu

Rozpočet po 

zmenách

Schválený 

rozpočet

Upravený 

rozpočet



Kapitálové výdavky :

Príprava a manaž. projektov 700 0,00 0,00 3 900,00 0,00

Požiarna ochrana 700 0,00 0,00 300,00 0,00

Spolu 4 200,00 0,00 4 200,00

Bežné príjmy:

Kód zdroja

Z vratiek 41 292017 0,00 30,00 0,00 30,00

Iné 41 292027 0,00 1 304,00 0,00 1 304,00

Za predaj výrobkov, tovarov a služieb 41 223001 0,00 950,00 0,00 950,00

Daň z príjmov územnej samospráve 41 111003 1 189 401,00 3 900,00 0,00 1 193 301,00

Spolu 6 184,00 0,00 1 195 585,00

Kapitálové príjmy:

Kód zdroja

Z predaja pozemkov 41 233001 0,00 80,00 0,00 80,00

Spolu 80,00 0,00 80,00

300,00

0,00

Rozpočet po 

zmenách

Zníženie 

rozpočtu

Upravený 

rozpočet

Zvýšenie 

rozpočtu

41

Ekonomická 

klasifikácia

Schválený 

rozpočet

Názov položky Kód programu Kód zdroja

5.1

Zníženie 

rozpočtu

Rozpočet po 

zmenách

0,00

0,00

Ekonomická 

klasifikácia

Schválený 

rozpočet

Upravený 

rozpočet

Zvýšenie 

rozpočtu

0,00

1 110 000,00

Upravený 

rozpočet

Zvýšenie 

rozpočtu

Zníženie 

rozpočtu

Rozpočet po 

zmenách

1.3 41 3 900,00

Ekonomická 

klasifikácia

Schválený 

rozpočet


